
  

 شركة الرهونجي لصناعة الدهانات والأصبغة والأطلية العازلة
 

 زيتمعجونة سليو

صبغة و زيتيوان الرسم التجمع بين الخصائص الفنية لألمتعددة الاستعمالات  التعريقزيت معجونة سليو

ياف السطح أل بتخضيبعند تطبيقها على السطح الخشبي سليوزيت تقوم . الخشب ومعجونة التشطيب المالئة

تسوية السطح الخشبي وجعله فائق النعومة. على  كما تعملالخشبي باللون المطلوب مبرزة جمال عرق الخشب 

 و على ديكورات الجبصين MDFايضاً لتشكيل نقوش محاكاة عروق الخشب على الواح ال سليوزيت تستخدم 

مادة رائعة لرسم سليوزيت سيجدون في فأما رسامي اللوحات الزيتية .المطاطية باستخدام ادوات التعريق

 .ة في رسوماتهمزوتشكيل الاجزاء البار

 

 :الاستعمال

،  التعريق )جلدة للعمل المطلوبثم تطبق بواسطة الاداة المناسبة  بالوايت سبيريت حسب الحاجةسليوزيت تمدد 

تظار دون الحاجة للان اللمعة اليه( يمكن بعدها بخ السيلر واللكر فوق النقش لاضافة قطعة قماش ، ريشة الرسم

 .حتى تجف المعجونة

 : الالوان المتوفرة

 أبيض أسود، ميغانو، زان، أكجور، جوز،

 

 التعبئة :

 كغ¼ أو ½ عبوة معدنية سعة 

 التخزين:

 .تخزن في مكان جاف بعيدا عن اشعة الشمس المباشرة و مصادر الحرارة -

 يرجى احكام إغلاق العبوة بعد كل استعمال. -
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Celiozet 

Wood-graining putty. 

Celiozet is a versatile wood graining putty that encompasses technical properties of artist’s 

colors, wood stain and a finishing filler. When applied on the timber surface, Celiozet 

pigments wood fibers accentuating the natural beauty of wood veins and simultaneously 

produces a super smooth surface by filling pores and irregularities. Also, Celiozet is ideal 

for faux wood graining MDF panels and gypsum decoration projects using faux graining 

tools. Artists will find in Celiozet an awesome substance to paint and form raised parts of 

their paintings. 

Use: 

Thin celiozet with white spirit and apply it with the suitable tool for the desired work (faux 

graining tool, a cloth, and paint brush). To impart a glossy finish, apply a lacquer top coat. 

No need to wait for the putty to dry before the lacquer coat. 

 

Available colors: 

Walnut, acajou, beech, mahogany, black, white. 

Packaging size: 

¼ kg and ½ kg tin can. 

Storage : 

- Store in a dry place away from direct sun light and heat sources. 

- Please close the can tightly after use. 

 


